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Előszó 
A 2012/2013-as tanév során a MATSZACS legfőbb erénye a megújulás. Az első félévben némileg 
alábbhagyott a lendület, néhány alkalommal már erőltetetté vált a tevékenykedés, azonban a 
második félév során több alkalommal is megmutatkozott, hogy sokan szeretnének tenni valamit a 
közösség érdekében, több területen is. Reményeim szerint a most csatlakozó lelkes fiatal hallgatók 
motivációja új színt fog hozni a SzaCs mindennapjaiba, és még több mindennel, még jobban tudjuk 
segíteni, hogy a matematikus hallgatók számára minőségi képzést adjon az ELTE, valamint, hogy 
mindenkinek felejthetetlenek legyenek az egyetemi évek. 

MATSZACS aktivitás 

A MATSZACS, ahogy eddig mindig, idén is megpróbált a lehetőségeihez mérten minden olyan 
területen, amelyek érintik a matekos hallgatókat, részt venni és segíteni ezek előrehaladását. A 
legfőbb területeken végzett tevékenységeket alább részletezem. 

1) Érdekképviselet 

A szakterületi csoport gerincét alkotó képviselőknek elsődleges közéleti feladatuk, hogy az ELTE 
TTK HÖK különböző döntéshozó szervei, tisztségviselői felé közvetítsék a matekos hallgatói 
igényeket, és próbálják a döntéseket ezen igények minél jobb kielégítésével járó irányba terelni. 
Sajnos a ciklus megválasztott képviselői közül kettőnek igen gyorsan megszűnt a mandátuma, 
azonban az ekkor összeálló csapat kitartóan részt vett az üléseken, és úgy gondolom, hogy 
megtették, amit meg lehetett, igyekeztek minden kérdésben tájékozódni, valamint minden döntésnél 
a közösség érdekeit előtérbe helyezni. 2013 január első napjaiban, a TTK HÖK megújuló 
alapszabályának köszönhetően megtarthattuk első szakterületi bizottsági ülésünket, melyet azóta 
kettő másik követett. Remélhetőleg működni fog ez a rendszer, és a továbbiakban is segítségünkre 
lesz. A képviselőválasztáson kevesebb jelöltet állított a szakterület, mint tavaly, ám mindannyian igen 
lelkes tagjai a csapatnak, reméljük, hogy kitart a lendületük az év egészében, illetve még tovább. 

A matematika szakterület képviselői a 2013/14-es tanévben: 

1. Ágoston Dóra 2. Fáki Anna 3. Hermán Dániel 4. Hoksza Zsolt 
5. Kuti Péter 6. Nagy Klaudia  7. Nagy Richárd 8. Nyitrai Károly 

Póttagnak megválasztva: Korsós Dávid 

A TTK HÖK Küldöttgyűlésén kívül a Választmányában, a mindennapi ügyekért felelős döntéshozó 
szervében való tevékenykedés is rendkívül fontos. A matematika szakterület képviseletében idén a 
szakterületi koordinátor töltötte be a választmányi delegáltságot, elmondható, hogy szerencsére a 
kari HÖK vezetésével legtöbb esetben egyetért a matematika szakterület, így gyakorlatilag szinte 
minden esetben érvényre kerültek a matekos érdekek is. 

A gyakorlatban sajnos igen sok példa van rá, hogy adminisztrációs hibák történnek, a Tanulmányi 
Osztály hatáskörébe tartozó problémák adódnak. Ezek kezelése az utóbbi időben egyre jobban zajlik, 
a kapcsolatunk a TO-val szerencsésen alakul, sikerült kiépíteni egy bizalmi viszonyt, melynek 
köszönhetően igen sok segítséget kapunk, és persze igyekszünk ezt viszonozni is. 

A hallgatói érdekképviselet szerves részét képezi az egyetemmel, főként a karral való 
kommunikáció. Ehhez két igen fontos fórum áll rendelkezésünkre, a Kari, valamint az Intézeti Tanács. 
Ezen tanácsok ülésein rendre részt vettek a Küldöttgyűlés által delegált hallgatók (Kari tanács 
esetében mindig, Intézeti Tanács esetében jó részben). Ezen üléseken számos alkalommal kerültek 
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elő a hallgatókat közvetlenül érintő kérdések, melyeket néhol igen nagy nehézségek árán, de 
túlnyomó többségben sikerült a hallgatói érdekek szerint terelni.  

A tanárképzés reformja meglehetősen sok kérdést vetett fel, és tekintve a felsőoktatásra szánt 
állami pénzek mennyiségének folyamatos csökkenését, várható volt, hogy sajnos mindent nem tud 
megtartani a matematika BSc képzési struktúrája. Ennek megfelelően az Intézet javaslata az volt, 
hogy az eddigi három változat helyett csak kettő induljon az első éves tárgyak közül (és 
természetesen mellette a külön tanári kurzus), mégpedig a kimaradó változat legyen az intenzív, 
tekintve, hogy azt látogatják a legkevesebben. Az Intézeti Tanácson felszólaló hallgatói delegáltak 
amellett érveltek, hogy ne az intenzív változat szűnjön meg, hiszen ez az ami a képzés minőségét 
rendkívül emeli, (többek között) ez teszi az ELTE matematika oktatását ennyire színvonalassá, és 
segíti elő a matematikus-képzés eredményességét. A felszólalások hallatán az Intézet módosított 
álláspontján, így a következő szemesztertől két változat, egy az eddig megszokott normál és haladó 
változatok között, inkább a normál erősségéhez közelítve, egy pedig a haladó és intenzív között, 
inkább az intenzívhez közelítve. A különböző szabályzati módosítások terén is aktívan részt vettek a 
hallgatói delegáltak a Tanács munkájában, például a kritériumtárgyak HKR-beli megjelenésében, de 
kifejezetten nagy vitát generált a hallgatóiktól elvárt kritériumok kérdése, illetve a Kari Tanács 
hallgatói delegáltjainak száma is. 

2) Tanulmányi segítségnyújtás – MASZAT 

Az elmúlt két félév egyik legnehezebben megvalósuló projektje a korrepetálások 
összeszervezése. Ahogy azt korábbi beszámolóimban is írtam, sajnos egyre kisebb a hajlandóság arra, 
hogy felsőbb éves hallgatók korrepetítornak álljanak. A legutóbbi félév több részről is reményteli 
ötleteket, kezdeményezéseket hozott. Sok lehetőség felmerült köreinkben, hogy hogy lehetne 
valamit kezdeni ezzel a helyzettel, mint például, hogy kaphassanak pontokat a tanári MA 
felvételijéhez a korrepetítorok, vagy, hogy az Intézettel, esetleg a Matematikai Múzeummal közösen 
biztosítsunk számukra olyan szakmai lehetőségeket, melyek elérésére máshogy nem nagyon lenne 
mód. Örömteli, hogy a Intézet vezetése teljes mértékben támogatja a kezdeményezést, és minden 
tőlük telhető segítséget megad a kérdésben. 

A MASZAT összességében sikeresen működött, mindkét félévben heti négy alkalommal 
látogathatta a foglalkozásokat, akinek segítségre volt szüksége, immáron sajnos nem a Matematikai 
Múzeum foglalkoztatójában, hanem külön erre a célra foglalt termekben. Ivancsó Veronika és Janzsó 
Miklós koordinátori tevékenységét köszönöm szépen! 

3) Matematikai Múzeum – együttműködés 

A Múzeummal való közös munkánk egy igen furcsa, fordulatos éven van túl. Szeptemberben 
rendkívül jó körülmények között vágtunk neki az évnek, kiválóan haladt a Teadélután, sorra jöttek a 
Matematikai Esték előadások, melyeket igyekeztünk támogatni, és úgy látszódott letisztult az 
együttműködésünk. Azonban a félév körül sajnos a Teadélutánnak helyszínt kellett változtatnia, a 
Múzeum vezetése immáron nem tartja kellően biztonságosnak ilyen rendezvény megtartását a 
helyiségben így, hogy ennyi érték halmozódott fel odabent. Ezzel egyelőre ideiglenes megoldások 
születtek, mindenképpen szükséges lenne optimális helyszínt találni. 

Egyre több mindennel keres meg bennünket a Természetrajzi Múzeum, immáron minden 
rendezvényre hívnak bennünket, hogy egy matekos pultot üzemeltessünk. Tatán, a Föld Napján 
megtartott rendezvényen mindkét nap igen jól működött a stand, valamint az Ásványbörze egyik 
napján is részt vettünk – igen nagy népszerűségnek örvendve a látogatók körében. 
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Az év során Dienes Petronella volt a Múzeummal való kapcsolattartás felelőse, sokat köszönhet 
neki a MATSZACS, és mindenki, aki például a Teadélutánokon részt vett, én is köszönöm szépen a 
munkáját! 

4) Rendezvények 

A szakterületen idén is meglehetősen sok és sokféle rendezvényt szerveztünk. Szakmai 
rendezvények területén folyamatosan fejlődünk, a heti rendszerességű Matematikai Esték előadás-
sorozat mellett idén is igyekeztünk segíteni a végzősöket Szakdolgozati Konferenciával, valamint az 
elsősöket Szakirányválasztó Fórummal. Mindkét esetben körülbelül 20-25 fő vett részt, remélhetőleg 
megkönnyítették a rendezvények a dolgukat. A Matematikai Intézet szervezésében továbbra is 
körülbelül havonta egy alkalommal egy Öregdiák Szemináriumon találkozhatnak a hallgatók egy-egy 
már végzett, és azóta valahol elhelyezkedett matematikussal, aki mesél arról, hogy mit is lehet 
kezdeni ezzel a tudással. Az Intézet kérésére a MATSZACS örömmel segít ennek hirdetésében, Jakab 
Attila vezényletével. 

Szórakoztató rendezvényekkel is igyekeztünk a matekosok kedvében járni. Az őszi félév ilyen 
jellegű rendezvényei kivétel nélkül nagy sikert arattak. A GyógyMatek Kocsmatúra 2012 több, mint 
300 fő részvételével zajlott. Idén, a korábbi évekhez képest jelentős változtatásokon ment keresztül, 
ugyanis csak a Budai rész vendéglátóhelyeit látogatták végig, akik kilátogattak, majd pedig az R33 
nevű szórakozóhelyen bulizhatták ki magukat. A rendezvény komolyabb probléma nélkül zajlott. A 
GyógyMatek Gólyaavató 2012 a Corvintetőn került megrendezésre, ahova majdnem 400 ember 
látogatott el. Alapvetően nagyon jó hangulatban telt az este, sajnos (vagy szerencsére) a kisebbik 
termet nagyon megtöltöttük, így kissé kényelmetlen volt néhány ember számára a tumultus. Ez a 
félév hozta el az első GeoMetria rendezvényt is, mely a matek és a földrajz-földtudományi 
szakterületek barátságbulija. Bár az időpont nem volt tökéletes, és a szervezés is hibádzott néhány 
ponton, végül is igen jó buli kerekedett belőle, reméljük hagyományteremtő volt ez az alkalom. 
Körülbelül 200 fő látogatott el az R33-ba. A második félévet a GyógyMatek Szezonnyitó indította el, 
melyet februárban, a GyógyMatek GT 2012 főszervezőinek szervezésének köszönhetően 
élvezhettünk. Arról sajnos – beléptetés hiányában – nincs pontos adatunk, hogy mennyien jöttek el. 
Ezt követően a BioLogika, azaz a biológia és a matematika szakterületek barátságbuliját rendeztük 
meg, szintén az R33-ban, mely valószínűleg a zh-időszak miatt meglehetősen kis részvételi arányt 
hozott, mindössze 120 ember jött el. Június 5-én, pénteken a VI. évzáró Matekos-FiziQs bográcsozás 
is megrendezésre kerül, a KCSSK udvarán, ennek az előkészületei folyamatosan zajlanak, reméljük, 
hogy jól fog sikerülni. 
A LEN civil falujában 2013-ban is helyett kapott a Logikai sátor, ami igen nagy népszerűségnek 
örvendett. Több teljesen új vetélkedő is megtalálható volt, melyek ugyan még néhol kidolgozásra 
szorulnak, de a jövőre nézve sok ötlettel és lehetőséggel szolgálhatnak. A szervezés kifejezetten 
előremutatóan zajlott, körülbelül tizenöt fő segítségével sikerült megvalósítanunk a fesztiválon való 
részvételt. Szerencsére/sajnos, a kilenc négyzetméter ismét gyakran kevésnek bizonyult. 

A SzaCs-on belül a második félévben megalakult egy rendezvényes csoport, melynek 
koordinátora hangolja össze a csoport tevékenységét. Tekintve, hogy sokan érdeklődnek a 
rendezvényszervezés iránt, remélhetőleg ez a csoport egy jól működő rendszert tud majd felfuttatni, 
mely igazán profi rendezvényekkel fog tudni szolgálni a matekos hallgatók számára. Ennek a 
csoportnak a koordinátora Elek Tibor Attila volt a második félév során, neki is köszönöm a segítségét! 

A TTK és a TTK HÖK életében, így a MATSZACS életében is rendkívül fontos szerepet játszanak 
azon rendezvények, ahol a közeljövőben felvételiző hallgatókkal találkozunk. Idén is igyekeztünk a 
lehető legjobban teljesíteni a TTK-s kari nyílt napokon, valamint az Educatio kiállításon. A 
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szeptemberi nyílt nap kari szinten igen gyengén sikerült, igen komoly problémák adódtak a 
szervezettséggel, és meglepően kevesen jöttek el, ezek közül még kevesebb volt az igazán komoly 
érdeklődő. Ettől függetlenül a matekos stand kifejezetten jól működött, és az előadások is rendben 
lezajlottak – bár utóbbin meglehetősen kevesen maradtak. Sajnos a legtöbb hiba a januári nyílt nap 
során ugyanúgy előjött, sőt, ott égetően kellemetlen helyzet alakult ki a szervezési hiányosságok 
okán (például olyan emberek nem, vagy csak nehézségek árán kaptak igazolást, akik végig egy 
szakterület programján vettek részt, labort látogattak, valamint a régóta megígért ismeretterjesztő 
füzetek sem készültek el, programfüzet sem, és a honlapra is csak az utolsó pillanatban került fel sok 
információ). A matekos pult ezen eseményen is kifejezetten jól pörgött, sokan érdeklődtek, valamint 
itt már az előadásokon is jó páran maradtak, majd utána egy mini-Filmklubbal, és egy rövid 
Teadélutánnal készültünk a fiataloknak. Az Education idén a tavalyinál is nagyobb volt az érdeklődés 
a matematika szak iránt, sokan a tanárszakról is kérdeztek. Mindkét nap megjelentünk, meglátásom 
szerint kifejezetten hasznos volt a rendezvény. 

5) Mentorrendszer 

A matekon szerencsére évről évre egyre jobb, egyre minőségibb a mentorok képzése, ezáltal a 
mentorok ténykedése is, valamint egyre több igazán felkészült jelentkező közül tudunk választani. A 
őszi félév során óriási öröm volt számomra, hogy szinte kivétel nélkül minden mentorra lehetett 
számítani, kifejezetten olajozottan ment a munka a leghúzósabb időszakban is (regisztrációs hét). A 
félév során kiválóan dolgoztak a mentorok, csak ritkán volt szükségük segítségre, és akkor is teljesen 
érthető okokból. A csapataiknak mindannyian különféle programokat szerveztek, jó párszor 
kulturális/szakmai programmal, valamint természetesen csapatépítő jellegű találkozásokkal készültek 
gólyáik számára. Az MMGV kitöltöttségi aránya összességében nem volt rossz (41%), azonban ezen 
mindenképpen jó lenne javítani a jövőben. 

A 2013-as mentorrendszer igen sok újítást foglal magába, mind a kari, mind pedig a szakterületi 
része. A SzaB döntése alapján Gyóni Dorottya lett a szakos segítő, akivel már a képzés legelejétől 
kezdve igyekeztünk figyelni a mentorjelöltekre, próbáltuk minél jobban megismerni őket, hogy a 
lehető legátfogóbb képet kapjuk a csapatról, amikor választani kell. A képzésnek már a kezdete is 
igen bíztató volt, hiszen 28 jelentkezővel vágtunk neki matekon. Több fakultatív program is létrejött 
köszönhetően annak, hogy igen egységes társaság lett a jelöltekből, ők maguknak is szerveztek közös 
találkozókat, ahol rendre jó páran megjelentek, valamit Dorottya munkája révén egy közös kis 
délutáni kirándulásra is volt lehetőségünk, ahol egy rövid túra szüneteiben mókás csapatépítő 
feladatokat hajtottak végre a mentorjelöltek, majd közös szalonnasütés keretein belül folytattuk az 
ismerkedést. A mentorok kiválasztásánál több, igen komoly problémával is megküzdöttünk. A 
mentorkoordinátor tisztségben történő személyi változás időzítése gyakorlatilag ellehetetlenítette a 
mentorkoncepció betartását, ami a matematika szakterületre nézve annyival járt, hogy a 
mentorkoncepció által meghatározott „bizottság” egyik beszélgetésünkön sem volt teljes, legalábbis 
nem ezek egészén. Ezen felül részt vett a meghallgatáson a koncepcióban felsorolt embereken kívül a 
matekos gólyatábor főszervezője, és két személy a Bárczi részéről. Ezek szabályzatilag nem mondtak 
ellent a TTK HÖK működési rendszerének, én személy szerint nem is emlékszem, hogy arról szó lett 
volna, hogy más nem jöhet a felsorolt embereken kívül, ha mégis szó volt, akkor az én hibám, hogy 
nem voltam kellően figyelmes – bár szabályzatba ez nem került, és szerintem igen nagy hiba lenne, 
ha került volna. A válogatás során a szakterületünkön inkább az emberi tulajdonságokra helyeztük a 
hangsúlyt, a tanulmányi eredmények, valamint a mentorteszt minimum kritériumát megtartva. 
Dorottyával úgy gondoljuk, hogy azon emberek, akik képesek megírni a tesztet, azok már tudásban 
felkészültek arra, hogy mentorok legyenek, ha nem is tudnak mindent, mindenről tudják, hogy hol 
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találhatják meg, így számunkra nagyon fontos, hogy ez a rendszer továbbra is emberközpontú legyen, 
és arra koncentráljon, hogy a lehető legtöbb emberi kapcsolatú segítséget nyújtsa a gólyáknak, 
természetesen ebből következően a tanulmányi, egyetemi élettel kapcsolatos segítséget (továbbra is) 
maradéktalanul szolgáltassa – hiszen ez számunkra talán már nem jövőbeli cél, hanem a már meglévő 
helyzet fenntartása, amennyiben lehetséges javítása. Ezen elvek mentén alakult ki, hogy ki lesz a 
2013 őszi félévében mentor a matematika szakterületen. 

A matematika szakterület mentorai a 2013-as évben 

1. Bíró Bianka 2. Dienes Petronella 
3. Elek Tibor Attila 4. Horváth Ákos 
5. Horváth Luca 6. Kapari Dávid 
7. Katona Richárd 8.  Korsós Dávid

9. Radnai Georgina 10. Rácz Nóra Katalin 
11. Schneider Tímea 12. Soros Ádám 

 
 A képzés során az első kiránduláson a mentorjelöltek közül 20 fő, a mentorhétvégén pedig 
kivétel nélkül minden – akkor már megválasztott – mentor részt vett. Sor került a szakos előadásra is, 
mely keretein belül az Intézet igazgatójával, oktatási igazgatóhelyettesével, és még három az 
elsőévesekkel közvetlenül is kapcsolatban álló oktatóval beszélgettek a mentorok, a mentorrendszer 
céljairól, a mentorok feladatairól, majd Tóth Róza előadását hallhatták az esélyegyenlőségről, 
társadalmi kérdésekről. További egy beszélgetést tervezünk még, mely a szakterületi közéletről fog 
szólni, kicsit kiegészítve a várható nehézségekről a tanárszak beindulásával és a HKR modosítással 
kapcsolatban.  

6) SzaCs összetétel 

A Szakterületi Csoport sokszínűségét főleg a benne tevékenykedő emberek sokszínűsége adja. 
Azt gondolom mindig is célunk volt, és célunk is marad, hogy mindenki, aki valamilyen szinten 
tevékenykedik hallgatótársai érdekében, az olyan területen tehesse ezt, amit kedvel, ahol élvezi a 
munkát. Idén is igyekeztem minden érdeklődőnek lehetőséget adni, hogy megtalálja a számára 
kedves területeket, lehetőséget, hogy minél több mindent megtapasztalhasson, majd tudjon 
választani, el tudja dönteni, hogy melyik tetszett neki a leginkább. Elsődleges szempont, hogy minden 
egyetemistának a legfontosabb, hogy a tanulmányaival haladjon, és lehetőleg jól haladjon. Ennek 
megfelelően igyekeztem feladatokat adni mindenkinek, hogy a közéleti tevékenység miatt 
semmiképpen se szenvedjen hátrányokat a tanulmányai során.  

A SzaCs sajátossága, ahogy a HÖK sajátossága is sajátossága is, hogy meglehetősen gyorsan 
cserélődik az összetétele. Ez egy természetes dolog, hiszen az emberek ahogy végeznek az 
egyetemmel, egyre távolabb kerülnek ettől, azonban a képzés két részre osztása (BSc, MSc) ezt jóval 
felgyorsította, sőt sajnos már sokan bele se kezdenek ilyen jellegű ténykedésbe, mondván alig van 
idejük rá, hamarosan szakdolgozatot írnak, diplomáznak, MSc-n pedig ugyanez a helyzet. Ezt 
valamelyest a feladatok eloszlatásával tudjuk ellensúlyozni, az is nagyon nagy segítség tud lenni, ha 
valaki csak néha-néha egy-egy dologban segít, erre pedig még talán emellett a szűkös időbeosztás 
mellett is van idő. Igyekeztem az év során minél jobban szétosztani ezeket a feladatokat, nem 
bizonyos embereket terhelni sok mindennel. Ezt pedig próbáltam úgy tenni, hogy sokan 
kipróbálhassák magukat olyan területen is, ahol korábban még nem, minél több tapasztalatot 
gyűjtsenek, és minél jobb rálátásuk legyen, hogy hol szeretnének munkálkodni.  

Az utánpótlásképzés rendkívül fontos, ezért igyekeztem minél szélesebb látókört biztosítani a 
fiatalabbaknak, rutintalanabbaknak. Ebben a tekintetben határozottan van még hova fejlődni, sok 
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helyen jelentősen jobban kellene átadni a tudást, hogy ne vesszenek kárba. A tisztségemhez 
kapcsolódóan már elkezdtem egy írásos dokumentációt, melyben a legtöbb felmerülő problémára 
alternatív megoldási javaslatokat adok, illetve persze felvetem magukat a problémákat is, mely 
önmagában könnyebbség lehet, ha nem akkor döbben rá valaki, hogy ezzel is kell foglalkozni. 

7) Bevonás 

A MATSZACS minden évben igen nagy hangsúlyt fektet arra, hogy új aktív tagok csatlakozzanak, 
ezzel is egyre színesebbé téve azt a kínálatot, amivel szolgálni tudunk a matekos hallgatóknak, és 
hatékonyabbá téve azt a munkát, melyet végzünk annak érdekében, hogy minél minőségibb legyen a 
képzés. Ugyan a SzaCs egy teljesen nyitott társaság, amihez bármikor lehet csatlakozni, sokan 
egyáltalán nem is tudják, hogy mivel foglalkozik az, aki bekerül, nem tudják, hogy egyáltalán mire 
lehet számítani itt. Azért, hogy némileg megismerjék, hogy mit is tevékenykedünk mi, idén is 
tartottuk egy bevonódélutánt. Ennek keretein belül meghallgathatták a SzaCs létrejöttének és 
ténykedésének elvi alapjait, a tevékenységek konkretizált felsorolását és rövid bemutatását, majd egy 
kis közös ötletelésen vehettek részt az ellátogatók, melyben a gólyatábor szervezéséről, valamint egy 
szakos buli, és egy kicsit speciálisan matekos dolog, a LEN Logikai sátrának megszervezésébe 
kóstolhattak bele. A bevonó igen sikeres volt, körülbelül 20 új ember látogatott el. 

Ezután jó páran be is kapcsolódtak a munkába, a PÍ-napok és a Logikai sátor szervezésében 
kifejezetten sokan, 8-10-en vettek részt az újak közül, és nagyon szépen teljesítettek, valamint igen 
sokat segítettek friss SzaCs tagok a Múzeum rendezvényein és a Teadélutánokon is. Örömteli, hogy a 
TTK HÖK iránt is meglehetősen nagy az érdeklődés a szakterületen, a TTK HÖK Bevonótáborába 
mintegy öt új matekos ment el, és még legalább ennyi érdeklődött ez iránt, akik sajnos nem tudtak 
jönni, valamint a képviselőválasztáson is öt olyan ember indult el, aki még korábban soha. 

8) Honlap – matszacs.elte.hu 

A SzaCs honlapja az utóbbi évben rengeteget változott, belső és külső fejlődés terén egyaránt. A 
legfontosabb és legnagyobb fejlesztés, hogy immáron a Drupal 7 rendszert használja, melynek 
frissítései igencsak kitágították a lehetőségek palettáját, és nagyon sok helyen tudják 
egyszerűsíteni/javítani a munkánkat. Az ennek köszönhető, illetve az ezutáni változások:  

1. immáron szövegszerkesztőt lehet használni a honlapon való hírezésnél, nem kell html 
kódot írni; 

2. teljesen jól működő és használató űrlapokat tudunk készíteni az oldalra; 
3. szavazásokat tudunk csinálni (sokféle beállítással); 
4. látványos címkefelhő található a baloldali sávban; 
5. egyszerűsödött a feltöltés (akár több file egyszerre); 
6. a hírekhez/eseményekhez dátumot lehet hozzárendelni, mely alapján automatikusan 

belekerül a naptárunkba; 
7. be lehet jelentkezni az oldalra a facebook profillal is (ezzel kommentelési jogot kap az 

illető, illetve kényelmi beállításokat ér el (automatikus űrlapkitöltések)); 
8. megjelent egy „Kérdésem van” fül a menüsoron, mely egy űrlapra navigál, ahol pár 

kattintással és billentyűleütéssel tud írni a szakterületi koordinátornak bárki, akár 
névtelenül is. Jelentősen, körülbelül ötször több megkeresés érkezett hozzánk azon 
keresztül, mint a központi, TTK HÖK oldalon található űrlapról (megjegyzés: ez június 
közepén át lett irányítva a központi kérdőívre); 

9. a bejegyzések címkés rendszerrel kategorizálásra kerültek; 
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10. a kezdőoldal tetején immáron található egy három oszlopból álló kis felület, ahol a 
TTK HÖK matematika szakterületet érintő legfrissebb hírek olvashatóak; 

11. több információ került az oldalra, általános leírások a szakkal, az egyetemmel 
kapcsolatban; 

12. az oldalon megtalálhatóak a képviselők nevei és képei, valamint minden képviselőhöz 
tartozik egy kapcsolatfelvételi űrlap, melyen keresztül egyszerűen és gyorsan írhat 
bárki nekik (a 2013/14-es képviselőknek, és hasonlóan ehhez a MASZAT 
korrepetítorainak is ugyanilyen űrlapokat készítettünk az őszi félévben, a tavasziban 
ez sajnos elmaradt), valamint készült egy, melyet kitöltve az összes képviselőnek 
üzenhetünk; 

13. megtalálható az oldalon a matekos mentorok listája, elérhetőségei; 
14. működik az oldalon való keresés funkciója; 
15. valamint számos apróbb fejlesztés/frissítés. 

A honlapra a második félévtől Daróczy-Kiss Endre tölti fel a híreket, nagy segítséget nyújtva ezzel 
a szakterületi koordinátornak. 

Rengeteget köszönhet az oldal a TTK HÖK informatikusának, Tabajdi Péternek, aki gyakorlatilag 
az egész fejlesztést figyelemmel követte, és mindenben segített, ahol csak lehetett. 

9) Gólyatábor 

A Gólyatábor a rendezvényeink egyike, azonban mégis annyira különböző, és annyira fontos, 
hogy szükségesnek érzem külön pontban taglalni szervezésének előrehaladását.  

A Szakterületi Csoport már nagyon korán, novemberben megkezdte a tábor tervezését, főként a 
tábor alapelveit, alapvető céljait megvitatva. Többen a matematika szakos gólyatábort preferálták, 
főként azért mert a szakos közösség épülésének – véleményük szerint – ez kedvezne leginkább, 
hosszú távon nagyobb összetartást, magasabb szintű ismerettségi hálózatot eredményezhetne, 
illetve a tábor résztvevőinek nemi eloszlását nehezményezték. A másik oldalról pedig sokan nem így 
gondolják, gyakorlatilag minden elhangzott ellenérvre megoldási javaslattal álltak elő. A vita 
meglehetősen sokáig húzódott, míg végül február nyolcadikán a SzaB határozata értelmében a 
szakterület a közös gólyatábor, a GyógyMatek GT megszervezését támogatta. Ezt követően a TTK 
HÖK Választmánya pályázatot írt ki programfelelős főszervezői pozícióra, amire egy pályázat érkezett, 
melyet két ember, Hermán Dániel, és jómagam adtunk be. A Választmány egyhangúan támogatta a 
pályázatot, innentől kezdve pedig elkezdődött a munka. A Bárczi HÖK Elnöksége nem sokkal később 
szintén határozott a főszervezőkről, Jakus Júlia és Said Leila csatlakozása után hamarosan már az első 
közönségtalálkozón ismerkedhettek a főszervezőkkel a szervezőjelöltek, a meniorok és az 
érdeklődők. Ezt követően több ötletelési alkalmon igyekeztünk minél több mindenről közösen 
gondolkodni, a tábor minden részének igyekeztünk összeszedni azokat a pontjait, ahol esetleg 
lehetne még jobb, és ezekre próbáltuk kitalálni, hogy hogy tudnánk még profibbá tenni ezeket. 
Szervezőnek több, mint negyven ember jelentkezett, ezek közül 25 matekos, vagy matekos kötődésű, 
ami igen szép mutató. A főszervezők végül úgy döntöttek, hogy 39 szervezővel vágnak neki a 
tábornak, reményt adva ezzel rengeteg – eddig idő és energia hiányában megvalósíthatatlan – 
fejlesztés végrehajtásának. Egy szervezői megbeszélésen, és egy csapatépítő szervezői pikniken 
vagyunk túl azóta, illetve megannyi főszervezői találkozón. A főszervezők úgy tartják, hogy a már 
megszerzett tapasztalatokat mindenképpen érdemes továbbadni, ezzel az elkövetkezendő idők 
táborainak minőségét is növelni, ezért utánpótlásképzés céljából junior főszervezőket kértek fel, akik 
bekapcsolódnak a főszervezők munkájába, és végigkövetik a tábor szervezésének minden részletét. A 
GyógyMatek GT 2013 junior főszervezői  Nagy Richárd és Németh Antal Márton. 

http://matszacs.elte.hu/matekos-kepviselok-2013-14
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A tábor szervezése megítélésem szerint alapvetően jó ütemben zajlik, bár óriási nehézséget okoz 
az átláthatatlan jogi kavalkád okozta információhiány, gyakorlatilag nem lehet tudni, hogy 
kalkulálhat-e a rendezvény HÖK támogatással (bármilyen formában), illetve, hogy pontosan milyen 
jogi úton történhet meg a szervezés. Remélhetőleg hamarosan megkapjuk a választ ezekre, és 
véglegesedhetnek a kérdéses alapvető részletek is. 

10)   Kommunikáció 

A MATSZACS tevékenységének egy kiemelten fontos része a kommunikáció. Egyrészről, mert 
alapvető célja – mind a TTK HÖK-nek, mind a SzaCs-nak –, hogy tájékoztassa a hallgatókat minden 
őket érintő egyetemi kérdésről, másrészről, hogy az általa szervezett szakmai és közéleti programok 
hírét eljuttassa a célcsoporthoz. Kiemelten fontos, hogy ennek a kommunikációnak egyáltalán nem 
egyirányúnak kell lennie, nagyon régi célunk, hogy minél több hallgató véleményét hallhassuk, 
olvashassuk, ezáltal még inkább azon törekvésekért tudnánk tenni, melyekre a hallgatóknak 
szüksége, igénye van. Ennek megfelelően az év során jelentős változáson ment keresztül a csoport 
kommunikációja. 

A programjaink viszonylag stabilan ugyanazokon a fórumokon keresztül kerülnek meghirdetésre, 
ezek pedig az évfolyamlisták, a honlapunk, valamint a Facebook oldalunk. A szakmai rendezvények 
népszerűsége változó, ezeknek a kommunikációja meglehetősen nehéz, nem könnyű kitalálni, 
hogyan lehet felkelteni az érdeklődést egy-egy előadás iránt. Ezen mindenképpen dolgoznunk és 
javítanunk kell az elkövetkezendőkben, a Múzeummal és az érintett szervezetekkel együttműködve. 
A Szakirányválasztó Fórum és a Szakdolgozati Konferencia kommunikációja jól sikerült, mindenki 
értesült róla, akit megcéloztak a rendezvények, talán picit előbb el lehetett volna kezdeni hirdetni. A 
közéleti programok, rendezvények hirdetése szépen halad, az őszi félév elején soha nem látott 
nézettségi rátákat tapasztaltunk mind a honlapon, mind pedig a Facebook oldalon, mindig igyekszünk 
kis játékokkal fellendíteni az érdeklődést, és ráhangolni az embereket a rendezvényre, ez 
mindenképpen sikeresnek tűnik. Régebben minden rendezvényt próbáltunk plakátokkal és 
szórólapokkal is hirdetni, ennek anyagi vonzata viszonylag magas, eredményessége pedig előttem 
kérdéses, de mindenképpen érdemes lenne megfontolni, hogy újra elkezdjük ezt a fajta 
népszerűsítést. 

A tájékoztatás az utóbbi év alatt szinte teljesen más rendszert kapott. Az év elején, 
szeptembertől rendszeresen, egyben küldtük ki a híreket, de a korábbi szokással ellentétben már 
csupán egy témát, és egy linket tartalmazott a levél minden hírhez. Ez két dolgot hozott magával, az 
egyik, hogy minden fontos dolog egyből felkerült a honlapra, a másik pedig, hogy senkinek sem 
kellett hosszú levelekben bogarásznia, hogy elolvassa, ami őt érdekli, gyakorlatilag egy kattintással 
már az őt érdeklő hírt böngészhette. Ez a hírlevél sok pozitív visszajelzést hozott, így mindenképpen 
érdemesnek gondoltuk megtartani, sőt továbbfejleszteni is. Fontosnak érezzük, hogy amikor levelet 
küldünk a hallgatónak, akkor ne azt érezze, hogy ez valamilyen távoli szervezet, aki szeretne valamit 
rájuk sózni, hanem közelinek, barátságosnak érezze a hangot, fontos lenne, hogy tudják, hogy mi 
magunk is ugyanolyan hallgatók vagyunk, mint ők. Ugyanakkor nagyon jó lenne, ha profi, szépen 
kinéző hírlevéllel tudnánk szolgálni, melyet könnyű használni is, ám ez némileg pont az ellenkezőjét 
válthatná ki az olvasóból, pont eltávolítaná kicsit tőlünk őket. Egy kompromisszumos megoldást 
találtunk ki, mégpedig azt, hogy elkészítünk egy szép, esztétikus hírlevelet, amelyet személyesen, 
névre szólóan küldünk ki minden hallgatónak. Ehhez szükséges némi informatikai fejlesztés, 
összehangolás (főként az archívum kérdésével adódik gond), illetve nagy segítség lenne az új 
levélszerver életre hívása. Fejlődött továbbá a Facebook hirdetési rendszerünk is, minden nagyobb, 
hivatalos évfolyam, vagy szakirány csoportjába egyidejű, e-mail alapú hírezést rendszeresítünk, mely 
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formázhatósága okán természetesen eltér az évfolyamlista leveleitől, de határozottan egyszerűsödik, 
gyorsul és hatékonyabbá válik a hallgatók elérése. 

A kommunikáció másik iránya is határozottan fejlődő félben van, egyre több hallgató keres meg 
bennünket a felmerülő problémáival. Ez főként a honlapnak, és a személyes kapcsolatoknak 
köszönhető, érezhető, hogy a SzaCs most már a mentorokon, a képviselőkön és az aktív embereken 
keresztül benne van a köztudatban, és tudják, hogy hozzánk fordulhatnak. A honlapon igyekszünk 
kiépíteni egyre több felületet, ahol könnyen, és egyszerűen tudnak nekünk üzenni, a korábban 
említett kapcsolatfelvételi űrlap a képviselőkkel, a mentrokkal köti össze őket jelenleg, de tervben 
van, hogy szinte mindenkihez el tudjanak jutni így. 

Igyekszünk minél több felületen megjelenni, ezzel is talán minél több emberhez eljutni, ennek 
megfelelően létrejött egy MATSZACS oldal a Google+ rendszerben is, melyet folyamatosan töltünk fel 
tartalommal. 

A SzaCs-on belüli kommunikáció is igen fontos, ennek felületei főként a levelezőlista, illetve a 
SzaCs/SzaB ülések. Sajnos a második félév során nagyon kevés alkalommal találkoztunk ilyen 
összejöveteleken, ez részben az igen sűrű menetrendnek, sok rendezvénynek volt köszönhető, 
részben pedig az én hibámnak, hogy nem fektettem kellő energiát az ideális időpontok 
megtalálásába. Ezen a jövőben mindenképpen érdemes lenne változtatni. 

11)   Delegálások 

A matematika szakterület különböző testületekbe delegál hallgatókat, hogy segítség azok 
munkáját. Az érdekképviseleti testületekről már ejtettem szót (KT, IT, KGy, Vm), ezek minden ülésén 
részt vettek matekos delegáltak (ahol több delagált is van, ott minden ülésen legalább az egyik jelen 
volt). Küldünk aktív hallgatókat azonban még több, operatív testületbe is, mint például a KÖB, ahol 
mindkét matekos delegált –Sajben Stefánia és Nyitrai Károly – aktívan tevékenykedett, valamint a 
TOB, ahol Ferenczi Dóra képviselte a matekos érdekeket, de persze több kevésbé formális szerv, 
például a sportcsoport, a kommunikációs csoport illetve az információs csoport is sokat köszönhet a 
matekos hallgatók aktivitásának, tevékenykedésének. Ezúton köszönöm én is minden aktívan 
tevékenykedő delegált munkáját! 

Tisztségviselői aktivitás 

A MATSZACS tevékenysége mellett igyekeztem idén is részt venni a TTK HÖK előrehaladásában, 
helytállásában a mindennapi tevékenykedés során. Tekintve, hogy az utóbbi év gyakorlatilag minden 
téren váratlan és főként kellemetlen meglepetésekkel volt tarkítva, így sajnos volt is bőven alkalom, 
és szükség is a segítségre. 

1) Alapszabály, szabályzatok 

A TTK HÖK egy meglehetősen hosszú procedúrán van túl, ami több mint egy évig is eltartott, de 
immáron teljesen új alapszabály határozza meg a működésünket, sőt egy strukturális reformot 
tartalmazó változtatás is történt azóta. Mindkét módosítás esetén igyekeztem aktívan részt venni a 
munkálatokban, elég sok időt és energiát fektettem abba, hogy a tőlem telhető legtöbb mindent 
figyelmesen átnézzek, ahol kell pontsítsak a megfogalmazáson, valamint a már meglévő 
tapasztalataimat, meglátásaimat a szabályzatok javítása érdekében igyekeztem használni. A projekt 
során módosítottuk a testületeink ügyrendjeit is (Küldöttgyűlés, Választmány, SzaB-ok), azonban még 
így is van hova fejlődni, például a levélszavazás mikéntjéről még nem született döntés (Választmány 
esetében), személy szerint azt gondolom, hogy érdemes lenne bevezetni. 

https://plus.google.com/117474853501102942957
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2) Pályázati kiírás 

Régi probléma volt a KHTEÖ keretről (jutalomkeretről) kimenő ösztöndíjak kérdése. Bár 
hivatalosan ennek a keretnek a kezelése két fő feladata, a dékáné, és a HÖK elnöké, nálunk – 
véleményem szerint példamutatóan – ez egy pályazati rendszer alapján került kiosztásra. Az év során 
felütötte a fejét a probléma, miszerint ezek a pénzek teljesen követhetetlenül kerülnek kiosztásra 
bizonyos karokon, és mint azt megszokhattuk, ez kihatott ránk is. Az ELTE főtitkára szerint 
semmiképpen sem hozható nyilvánosságra, hogy pontosan kik és pontosan mennyi ösztöndíjat 
kaptak, hiszen ez személyiségi jogokat sért, azonban a hallgatóság általános igénye, hogy tudja hova, 
milyen indokkal kerülnek ezek a pénzek. Ennek megfelelően igyekeztünk egy kompromisszumos 
megoldást találni, mégpedig azt, hogy olyan rendszert építünk ki, ahol minden pályázat bizonyos 
(publikussá tehető) részeit megjelenítjük a honlapon, a többi részt pedig csak a bíráló bizottság, a 
Választmány tagjai láthatják. Ez is egy elég hosszú folyamat végeredménye, mely azóta szépen 
üzemel. 

A pályázati kiírást még egy helyen módosítottuk, mégpedig a leadást alakítottuk át, miszerint 
immáron nem kell minden pályázatot papírosan is leadni, hanem az oldalra kell létrehozni egy 
regisztrációt, valamint egy írásos nyilatkozatot kell tenni és leadni az irodában, miszerint az adott 
regisztráció az érintett személyhez tartozik, és az ezáltal leadott KHTEÖ pályázatokért ő vállal 
felelősséget. Ez egyszerűsíti a pályázást, könnyebbséget okoz az irodavezetőnek, valamint jelentősen 
kevesebb papír használatát teszi szükségessé. 

3) Informatikai csoport 

A TTK HÖK-nek fel kell vennie a ritmust, és lépést kell tartania a technika fejlődésével is, 
mindenképpen ki kell használni a rendelkezésre álló lehetőségeket. Ennek okán Tabajdi informatikus 
úr keze alatt is ég a munka, rengeteg informatikai jellegű fejlesztés valósult meg az év alatt. 
Igyekeztem tudásomhoz mérten elősegíteni ezek létrejöttét, mely keretein belül főként a HÖK 
honlapjával foglalkoztam. A már említett KHTEÖ pályázás szükséges fejlesztéseit tettem meg az 
oldalon, valamint több apróbb módosítást, például az átfogó pályázati rendszert, mely lehetőséget ad 
mindenkinek a tisztségviselői posztokra való pályázásra, a mentor- és képviselőjelentkezésre 
(részben), valamint a kisebb, egyszeri pályázatok leadására (kisrendezvény, kölcsönzés). 

Nyújtottam segítséget a TTK HÖK oldala és a Facebook összehangolásában, így immáron már 
automatikusan kerülnek ki a hírek az utóbbi felületre is. Ezt azonban mindenképpen átgondolásra 
javaslom, ahogy a matematika szakterületen is ugyanígy teszek, talán jobb kommunikációt biztosít, 
hogyha nem ennyire gépies a rendszer, hanem ténylegesen egy ember (főként a kommunikációs 
biztos) irányítja a hirdetést, kicsit közvetlenebb lenne, valamint jobban időzíthető. 

Elkészítettem egy leírást a levelezés beállítására, a MókusPosta összehangolására a Gmail 
rendszerével. Ezt a honlapon megtalálhatjátok, valamint az új levelezőszerver elkészültével további 
kiegészítéseket fogok eszközölni, arra a rendszerre illesztem a leírást. 

4) Delegáltságok 

Teljesen természetes módon a TTK HÖK összes tisztségviselője felelősségel tartozik a 
Küldöttgyűlés munkájáért, így én magam is próbáltam minden projektben aktívan szerepet vállalni, 
az üléseken pedig konstruktívan segíteni a HÖK előrehaladását. Hasonlóan tettem a Választmányi 
delegáltság kérdésében is. Az említett testületek minden ülésén megjelentem, levelezőlistáikat 
folyamatosan figyelemmel követtem. 

Matematika szakterületi koordinátorként feladatomnak érzem, hogy bizonyos testületek 
munkájában részt vegyek, amiben tudok segítséget nyújtsak. Intézeti Tanács delegáltságom során 



 

2012/13, éves beszámoló  

ELTE TTK HÖK  

Matematika szakterületi koordinátor 12  

 

igyekeztem minden ülésen részt venni, a legutóbbi kivételével ez meg is történt, és a hallgatók 
érdekeit képviselni. Nagy megtiszteltetésként ért, hogy Frank András intézetigazgató úr több 
alkalommal is meghívott a tanszékvezetők értekezletére, ahol a hallgatókkal kapcsolatos kérdéseket 
is tárgyaltak, sőt, kifejezett kérése volt, hogy a véleményemet is fejtsem ki ezekbe a kérdésekben. 

5) Általános segítség 

Tisztségviselőként igyekeztem minden területen segíteni a TTK-s hallgatókat, így a TTK HÖK 
tevékenységét is, ahol tudtam. Az év során gyakorta látogattam a Tanulmányi Osztály dolgozóit 
különböző hallgatói ügyekkel, több esetben különleges igényű hallgatóknak tudtunk segítséget 
biztosítani közösen, de szakirányváltástól elkezdve Neptun problémák garmadán át, a rendőrség által 
keresett eltűnt hallgatók utáni nyomozásig bezárólag meglehetősen sokszínű volt az 
együttműködésünk. 

A TTK HÖK tisztségviselőinek munkáját is igyekeztem megkönnyíteni, ahol volt rá lehetőségem és 
képességem, így ha nem is nagy mértékben, de segédkeztem az Ellenőrző Bizottság, az elnök, a 
Választási Bizottság, illetve az informatikus tevékenységében. Sajnos meglehetősen sokáig több igen 
fontos tisztségünk is betöltetlen maradt, az így kialakult űrben igyekeztem némi részt betölteni, a 
szociális elnökhelyettes helyett egy kevés időre vállaltam az EHÖK Küldöttgyűlési delegáltságát, a 
rendezvények terén a farsang elő- és utómunkálataiban próbáltam segíteni, a kommunikációs 
területeken pedig ötleteimmel igyekeztem áthidalhatóvá tenni az adott időszakot. 

Az elmúlt év során óriási mennyiségű feladat szakadt a kissé megfogyatkozott állományú HÖK-re, 
ezért gyakran munkahétvége/munkadélután keretein belül próbáltuk elvégezni, amit kellett. Ezen 
munkahétvégék/munkadélutánok nagy többségén aktívan részt vettem. 

A Rektori Ellenőrzési Önálló Osztály a félév magasságában kirobbanó HÖK-botrányok okán a 
rektor úr utasítására ellenőrzést tartott az összes kari HÖK-nél, így a TTK HÖK-nél is. Ez az igen 
komoly csapatmunkának és néhány ember óriási erőfeszítéseinek köszönhetően egy olyan anyagot 
eredményezett, amire azt gondolom igenis büszkék lehetünk, egyrészről, mert a működésünk nagyon 
jó irányba tart, másrészről pedig igényes, részletes, szép munkát adtunk ki a kezünk közül. Minden 
elismerésem azoknak, akik ebben a projektben aktívan szerepet vállaltak! Én is próbáltam besegíteni 
főként adatgyűjtéssel, illetve eljárásrendek készítésével. 

A Matematikai Intézet számára is tudtunk pár alkalommal segíteni, főként szakmai programok 
szervezésében (pl.: öregdiák-szeminárium, matektábor). 

Természetesen a sok rendezvényünk tárgyi kellékeinek használata bizonyos munkálatokkal jár, az 
év során többször tudtam testi erőmet pakolás formájában a HÖK szolgálatába állítani. 

A matekos hallgatók összességében a legkülönfélébb problémákkal kerestek, ezekre mindig 
próbáltunk megoldást találni, sokszor a HÖK többi tisztségviselőjének segítségével, ezúton is 
köszönöm a tanulmányi elnökhelyettes, a szociális elnökhelyettes/KÖB elnök, a kollégiumi biztos 
kisasszonyoknak, az elnök uraknak, és a gazdasági elnökhelyettes fiatalembernek azt a sok ilyen 
útmutatást, munkát. 
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Záró gondolatok 

A MATSZACS az idei tanévben rengetegféle feladatkörben tevékenykedett, igen sokszínű szolgáltatást 
nyújtva ezzel a matekos hallgatóknak, emellett a hagyományokhoz hűen igen aktívan részt vett az 
érdekképviselet alakulásában is. Mind aktivitás, mind produktivitás tekintetében határozottan pozitív 
irányba haladunk, ugyan van bőven fejleszteni való, de a legtöbb mindenre már konkrét tervek is 
állnak rendelkezésünkre, így mindenképpen remélem, hogy nagyon sikeres évnek nézünk elébe. 
 
Ezúton szeretném még egyszer megköszönni a munkáját mindenkinek, aki akár csak egy kicsit is 
hozzájárult a MATSZACS tevékenységéhez az idei évben, remélem, hogy sok örömöt leltek a 
munkálatokban! 
 
Köszönöm szépen, hogy elolvastad a beszámolóm, amennyiben valamilyen kérdésed, észrevételed 
adódott kérlek keress az alábbi elérhetőségeimen!  
 
2013. június 28., Budapest, 
 Kuti Péter 

E-mail: matekszk@ttkhok.elte.hu 
Telefon: 30/561-7708 
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